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Harminckét évet dolgozott a
város szolgálatában Kovács
Lajosné, aki Szarvas Város Ön-
kormányzata Családsegítõ és
Gondozási Központja vezetõje-
ként vonult nyugdíjba a közel-
múltban. Azaz eddig, február 27-
ig a felmentési idejét töltötte.
Kedden vendégül látták õt a Pol-
gármesteri Hivatalban volt kollé-
gái: Babák Mihály polgármester,
dr. Melis János jegyzõ, dr. Réthy
Vilmosné az Intézményfelügyeleti
és Családvédelmi Osztály vezetõ-
je, és aki a munkáját folytatja;
Uhljar Zita. Utódja – miután az
intézmény azóta a kistérség köte-
lékében mûködik – már egy új in-
tézmény, a Szarvas-Csabacsüd
Szociális és Gyermekjóléti Intéz-
ménye vezetõje. A polgármester
méltatta és megköszönte Kovács
Lajosné – a bölcsisek Gyöngyi né-
nije – munkáját, aki meghatódot-
tan fogadta a kedvenc virágából,
orchideából kötött csokrot. Annak
ellenére tett eleget a meghívásnak,
hogy az utóbbi hat hétben egy
megfázást követõ tüdõgyulladás-
sal és középfül-gyulladással küsz-
ködik. Elõkerültek a fotók, me-
lyek a felújított bölcsõde avatá-
sán készültek, és elõkerültek az

Orchideák Gyöngyi néninek

A képviselõi tiszteletdíjak ren-
dezésére tett kísérletet az önkor-
mányzat pénzügyi bizottsága, mi-
után – hallhattuk a februári testü-
leti ülésen Kozák Imréné elnök-
tõl – a köztisztviselõi, közalkal-
mazotti, polgármesteri és alpol-
gármesteri fizetések rendezése
mellett immár három éve nem
vizsgálták felül a képviselõi tisz-
teletdíjakat. Most megtették ezt,
s javasolták, hogy a jelenleg havi
92.400 Ft-ban meghatározott kép-
viselõi alapdíj áprilistól úgy mó-
dosuljon, hogy az a mindenkori
köztisztviselõi illetményalap 2,8-
szorosa legyen. Miután ez külsõs
bizottsági tagonként mitegy havi
5 ezer, képviselõnként pedig

Nem emelkedett
mintegy havi 15-21 ezer forintos
tiszteletdíj emelkedést jelentett
volna, Závoda Ferenc képviselõ,
a város költségvetésének takaré-
kossági szempontjaira hivatkoz-
va azt javasolta: nem emelkedje-
nek 2006-ban a képviselõi tiszte-
letdíjak. Földesi Zoltán ezt az ér-
vet álszentnek nevezte, s azzal
vádolta a polgári oldalt, hogy
kampányeszközként, népsze-
rûséghajhászásra használják ezt a
témát. Babák Mihály polgármes-
ter visszautasította a vádakat, s
elmondta, tiszteli Závoda Ferenc
javaslatát. A többség is ezt tette,
miután elfogadták a módosító in-
dítványt, így 2006-ban nem emel-
kednek a képviselõi tiszteletdíjak.

emlékek, melyek 32 év munka ta-
nulságaival is szolgálnak.

Babák Mihály polgármester el-
mondta, ugyanezen alkalomból
meghívást kapott Kalmár Mag-
dolna Szarvas Város Általános Is-
kolája és Óvodái volt igazgatója
is, ám õ most nem kívánt élni a
lehetõséggel.

!"
Kedves Baba néni

Szarvas Város Önkormányza-
ta, Szarvas Város Polgármesteri
Hivatala, Szarvas Város Általános
Iskolája és Óvodája nevében ez-
úton is szeretnénk megköszönni
a gyermekekért, az iskola dolgo-
zóiért, a szülõkért tett áldozatos
munkáját.

Kívánunk nyugodt és boldog
nyugdíjas éveket!

Tisztelettel:
Szarvas Város Önkormányza-

ta nevében: Babák Mihály,
polgármester

Szarvas Város Polgármesteri
Hivatala nevében: Mihaleczné

Kovács Mária, jegyzõ
dr. Melis János, jegyzõ

dr. Réthy Vilmosné, osztályvezetõ
Szarvas Város Általános

Iskolája és Óvodája nevében:
Závogyán Judit, igazgató

Rendkívüli ülést tartott Szarvas
Város Önkormányzata Képviselõ-
estülete február 28-án. Az ülés
döntéseirõl dr. Melis János jegy-
zõ tájékoztatta lapunkat.

Új aljegyzõt választottak a kép-
viselõk Paluskáné Udvarhelyi Ju-
dit személyében, aki eddig a
csabacsüdi önkormányzat jegyzõ-
je volt. Az új aljegyzõ hamarosan
munkába áll Szarvason.

Határozat született az ülésen
arról, hogy a PHARE Orpheus
program 1. komponense, a mûve-
lõdési központ felújítása során
helyszíni mérnöki feladatszolgál-
tatás ellátására szerzõdést kötnek
a budapesti UTIVER Kft.-vel, 2
millió forint vállalkozói díj meg-
jelölésével.

Napirendre került a Szárazma-
lom teljes felújítására benyújtott
pályázattal kapcsolatos teendõ, a
tervdokumentáció elkészítése.
Ennek díja 600 ezer forint, me-

Új aljegyzõt választottak
lyet a pályázat elnyerése esetén
vállal kifizetni az önkormányzat,
vagy a tervek feletti rendelkezési
jogot biztosítja.

Pontosította a testület egy, a
legutóbbi ülésen hozott rendele-
tét. Eszerint az önkormányzatnak
a Rádió 1-ben történõ megjelené-
sérõl szóló szerzõdést a Cervinus
Kft.-vel kötik meg.

A Markovicz utcai útburkolat
felújítására benyújtott pályázattal
kapcsolatban hiánypótlást írt
elõ a Dél-alföldi Regionális
Fejlesztési Tanács, ennek meg-
felelõen néhány technikai dön-
tést kellett meghozniuk a képvi-
selõknek.

Elvi döntés született a rendkí-
vüli testületi ülésen arról, hogy az
önkormányzat pályázatot nyújt be
a Norvég Alap kiírására. A pályá-
zattól a Mittrovszky-kastély bel-
sõ felújításához remélnek segítsé-
get a képviselõk.

Nõnapi köszöntõ
A közelgõ Nõnap alkalmából engedjék meg, hogy nagy szere-

tettel köszöntsem a kislányokat, hölgyeket, édesanyákat, nagy-
mamákat.

Nagy öröm, hogy vannak nekünk – értelmet adnak életünk-
nek, gyengédségükkel és szeretetükkel szebbé teszik napjainkat.
Berzsenyi Dániel gyönyörû soraival kívánok a szelíden érzõ szép-
nemnek – kiknek kezébe szívünk adva van – minden jót, örömet
és sok boldogságot az életben, hiszen õk azok:

„Kik embert szülnek és nevelnek;
Kik életünknek gyönge bimbait
Dajkálva õrzik forró keblöken,

S véröknek édes nedvibõl itatják;
Kik szebb korunknak édes napjain

Rózsás kötéllel kapcsolnak magokhoz
S lelkünket égi érzésben feresztik;

Kik õsz korunkban reszketõ fejünket
Ismét ölökbe vészik s dajka-karral

Vezetnek éltünk véghatárihoz,
S ölelve tésznek a halál ölébe,

Míg ott is újra vélünk egyesülnek?”
A Teremtõ éltesse Önöket sokáig! Õszinte tisztelettel és meg-

becsüléssel:                                                Dernovics László
önkormányzati képviselõ

Helyi védettség
Tovább bõvült a helyi termé-

szetvédelmi oltalom alá vont te-
rület Szarvason, miután a Körös
Maros Nemzeti Park kezdemé-
nyezte az Anna-ligethez kapcso-
lódó – a Kiskunsági Nemzeti
Parktól átvett – terület védetté
nyilvánítását, s a képviselõk feb-
ruári ülésükön jóváhagyták a kez-

deményezést. Az elõterjesztéshez
a nemzeti park csatolta a KVM
Természetvédelmi Hivatalának
támogató nyilatkozatát is, mely-
ben az olvasható, hogy a terület
országos természetvédelmi olta-
lom alá helyezését nem tartják
indokoltnak, de egyetértenek a
helyi védettség megadását.

Adó-panasznap
A helyi adókkal kapcsolatos panaszok orvoslására, a helyi adó-

zással kapcsolatos lakossági problémák megoldására fogadóórát
tart Tasy József, az adócsoport foeloadója február 28-tól minden
kedden 9-12 óráig.


